
Protokół Nr XLVII/2022 

z obrad XLVII sesji Rady Gminy Kołaczkowo w dniu 05.12.2022 r. w sali Urzędu Gminy 

w Kołaczkowie. 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska o godz. 15:00 otworzyła 

czterdziestą siódmą sesję Rady Gminy Kołaczkowo. Powitała radnych i zaproszonych gości – 

listy obecności w załączeniu nr 1 i 2. 

Ad.2. 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska 

stwierdziła, że na stan 15 radnych, obecnych na sesji jest 15 radnych i Rada jest władna 

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Ad.3. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie 

2. Stwierdzenie kworum 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z obrad 46 sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

6. Informacja o analizie danych zawartych w oświadczeniach majątkowych radnych 

za 2021 r. 

7. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

i realizacji uchwał podjętych  na poprzedniej sesji. 

8. Informacja o analizie danych zawartych w oświadczeniach majątkowych kierowników 

i pracowników wydających decyzje administracyjne w imieniu wójta za 2021 r. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy na temat złożonych odpowiedzi 

na interpelacje. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 

budynku położonego w Borzykowie. 

12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych na rzecz 

użytkownika wieczystego, położonych w miejscowości Borzykowo. 

13. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zakładu Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Kołaczkowie. 

14. Uchwała w sprawie nadania statutu Zakładowi Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Kołaczkowie. 

15. Wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kołaczkowo na lata 

2022-2027. 

16. Wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2022 rok.  

17. Wolne głosy i wnioski. 

18. Odpowiedzi na zapytania. 

19. Zamknięcie sesji.   



Głosowano w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

Ad. 4 

Do protokołu nie zgłoszono uwag i został przyjęty. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

Ad. 5.  

Przewodnicząca Danuta Grabowska przedstawiła  informację  z  realizacji  zadań w okresie 

międzysesyjnym. 

Ad. 6.  

Przewodnicząca Danuta Grabowska poinformowała, że oświadczenia majątkowe radnych 

zostały złożone w terminie. Nieprawidłowości wskazane przez Naczelnika Urzędu Skarbowego 

na temat złożonych oświadczeń majątkowych przez radnych mają charakter informacyjny i nie 

powodują konieczności składania wyjaśnień. 

Ad. 7.  

Wójt Teresa Waszak przedstawiła  obszerne sprawozdanie  z  działalności  w  okresie 

międzysesyjnym oraz informację z realizacji uchwał podjętych na ostatniej sesji. Informacje 

pisemne w załączeniu nr 3 i 4. 

Ad. 8.  

Wójt Teresa Waszak poinformowała, że wszystkie oświadczenia majątkowe kierowników 

i pracowników wydających decyzje administracyjne w imieniu wójta za 2021 r. zostały złożone 

w terminie. Nieprawidłowości wskazane przez Naczelnika Urzędu Skarbowego na temat 

złożonych oświadczeń majątkowych mają charakter informacyjny i nie powodują konieczności 

składania wyjaśnień. 

Ad. 9.  

Przewodnicząca Danuta Grabowska poinformowała, że nie wpłynęły odpowiedzi 

na interpelacje. 

Ad. 10.  

Przewodnicząca Danuta Grabowska poinformowała, że interpelacje nie wpłynęły. 

Ad 11.  

Anna Cichowska przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy najmu budynku położonego w Borzykowie.  

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 



Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XLVII/322/2022 zmieniającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

najmu budynku położonego w Borzykowie.  

Uchwała stanowi załącznik nr 5. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska. 

Ad. 12.  

Anna Cichowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowych na rzecz użytkownika wieczystego, położonych w miejscowości 

Borzykowo. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XLVII/323/2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych 

na rzecz użytkownika wieczystego, położonych w miejscowości Borzykowo. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska. 

Ad. 13. 

Justyna Hyżorek kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kołaczkowie  

przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie utworzenia Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Kołaczkowie. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XLVII/324/2022 zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Kołaczkowie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska. 

Ad. 14.  



Justyna Hyżorek kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kołaczkowie  

przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania statutu Zakładowi Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Kołaczkowie. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę Nr 

XLVII325/2022 w sprawie nadania statutu Zakładowi Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Kołaczkowie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska. 

Ad. 15.  

Skarbnik Danuta Olejniczak odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kołaczkowo na lata 2022-2027. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XLVII/326/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołaczkowo 

na lata 2022-2027. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9.  

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

Ad. 16  

Skarbnik Danuta Olejniczak odczytała projekt uchwały w sprawie  wprowadzenia zmian 

w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2022 rok. Wyjaśniła dodatkowe zmiany związane 

z wprowadzeniem do projektu uchwały otrzymanych dotacji. 

Radny Jerzy Woś zapytał o szczegóły dotyczące przeznaczenia środków na drogę 

w Sokolnikach. 

Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że środki finansowe zostaną przeznaczone na opracowanie 

dokumentacji projektowej. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XLVII/327/2022 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2022 

rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

Ad. 17. 

Radny Jerzy Woś zgłosił wniosek o podcięcie krzewów i konarów drzew przy drodze gminnej 

dz. nr 83 w Krzywej Górze.  

Sołtys Sylwia Strzelczyk zapytała dla jakiej drogi w  Sokolnikach będzie wykonywany projekt. 

Sołtys Wioleta Dzienniak zapytała czy w urzędzie można złożyć wniosek o podłączenie 

internetu szerokopasmowego. 

Radny Jerzy Siemiątkowski poinformował, że prowadzi listę poparcia dla projektu OPZZ 

(Ogólnopolskie Porozumienie Związków Zawodowych) zgodnie z którym wdowie lub 

wdowcowi pobierającemu świadczenie emerytalne przysługiwałoby dodatkowo 50 proc. 

emerytury zmarłego małżonka. 

Ad. 18.  

Odpowiedzi na zapytania udzieliła wójt informując kolejno: 

- usunięcie gałęzi i krzewów zależne będzie od środków w budżecie, 

- droga w Sokolnikach wyznaczona do opracowania dokumentacji dotyczy drogi działki 251/1. 

Na ostatnim posiedzeniu Rada wyraziła zgodę na zamianę gruntów, by wyznaczyć drogę 

dojazdową do posesji w Sokolnikach. Obecnie dojazd jest bardzo wąski i po ogrodzeniu posesji 

przez rolnika sprzęt rolniczy nie przejedzie. 

- wnioski dotyczące internetu szerokopasmowego – po analizie tematu zostanie pani sołtys 

powiadomiona. 

Ad. 19.  

Wobec wyczerpania porządku obrad  Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta 

Grabowska o godz. 16.00 zamknęła XLVII Sesję Rady Gminy Kołaczkowo. 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Rady 

Monika Nowak          Danuta Grabowska 

 

 

 


